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Bekas Perdana Menteri, Tun
Dr Mahathir Mohamad di
ingatkan supaya tidak terns

mengelirukan dan menyemai rasa
benri rakyat terhadap kerajaan da
lam usaha meraih sokongan parti
pembangkang.
Rakyat pada masa kini bukan

golongan yang tidak tahu menilai
atau tidak mampu melihat apa
yang cuba direncanakan Dr Ma
hathir
Di Padang Terap, Ahli Majlis

Tertinggi (MT) UMNO, Datuk Seri
Mahdzir Khalid, menggesa penge
rusi Parti Pribumi Bersatu Malay
sia (PPB) itu supaya tidak terus

berpdemik kerana BRlMterbukti
satu agenda yang bermanfaat ke
pada rakyat dan ekonomi.
. Beliau yang juga Timbalan Pe
ngerusi Badan Periiubungan UM
NO Kedah dalam masa sama me
minta M ahathir membangkitkan
isu yang lebih relevan berbanding
BRIM.
"Cute bayangkah berapa ramai

yang mendapat manfaat BRlM...ki
ta ambil contoh di Parlimen Pa
dang Terap sahaja ada 24,000 pe
nerima dan ini jelas memberi ke
san kepada ekonomi. Jika ia
membabitkan seluruh negara, su
dah pasti kesan positifnyalebih
memberangsangkan.
"Tidak perlulah beliau (Maha

thir) main isu BRlM, cakaplah ben

da lain dan carilah isu lain. Jangan
disentuh BRIM yang memberi per
kara positif kepada penerimanya,"
katanya ketika ditemui pada prog
ram Ziarah Kasih anjuran bersama
Yayasan Kemiskinan Darul Aman
(YAKED) di Kampung Tanjung
Siam, di sini semalam.
Mahdzir yang juga Menteri Pen

didikan mengulas kenyataan Da
tuk Sen" Najib Razak yang me
ngatakan Dr Mahathir jaguh *pu
singan U' kerana sering membuat
kenyataan bercanggah dan menge
lirukan rakyat termasuk berkaitan
BRIM.

J^sitoiM^UsBe
kas Wakil Rakyat Malaysia (MU
BARAK), Tan Sri Abdul Aziz Rah
man, berkata kenyataan Dr Ma
hathir itu juga tidak konsisten dan
bersifat bermusim.
Justeru, beliau menasihatkan

rakyat tidak terpengaruh dengan
segala macam dakwaan, tuduhan
dan manipulasi yang dilontarkan
bekas. Perdana Menteri terhadap
BRlM kononnya satu bentuk ra
suah untuk memancing undi
"Serangan terhadap BRlM ini ha

nya gLmik politik Tun Mahathir
keranai kalau BN yang buat, beliau
kata haram atau rasuah, tetapi
kalau pembangkang buat, boleh
pula. Maknanya, beliau tahu BRIM
memang perlu untuk bantu me
reka yang terdesak," katanya ke

pada BH, semalam.
Di Shah Alam, Timbalan Pre

siden PKR, Datuk Seri Mohamed
Azmin Ali tetap menegaskan BRIM
adalah rasuah.
"Benarkah Dr Mahathir kata be

gitu? Tun kata sekiranya diper
lukan, ia akan diselenggara dengan
telus melalui institusi, bukannya
orang politik.
"Ia tidak boleh diletakkan dalam

manamana manifesto. Saya tidak
akan teruskan rasuah," katanya ke
tika ditemui pemberita selepas
menghadiri Perhimpunan Bula
nan Jabatan Kerajaan

Tidak perlulah
beliau (Mahathir)
main isu BRlM,
cakaplah benda
lain dan carilah
isu lain. Jangan
disentuh BRlM
yang memberi
perkara positif
kepada
penerimanya"
Mahdzir Khalid,
Ahli Majlis ITertinggi
(MT) UMNO
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TunMgagal
jadikan BRIM
potemik politik

ahathir mengubah

saha mencari jalan
t tiada kaitan

dengan UMNO atau BN"
Datuk Shamsul Anuar Nasarah,
Ahli MT UMNO

uanya hanya untuk
entingan individu dan kuasa
atamata. Apa yang.keluar
pada mulut Dr Mahathir •
omong kosong bagi meraih

sokongan dan menyemai rasa benci kerana
beliau sedar sukar untuk menggugat kerajaan"
Mohd Shahar Abdullah,
Ketua Pemuda UMNO Pahang

Mahdzir
menyerahkan
motosikal toda
tiga berkuasa
elektrik kepada
pesakit kencing

manis,
Tan Tee Chin, 37,
pada Program

Ziarah Kasih dan
menyampaikan

bantuan Yayasan
Kedah Darulaman

di Kampung
Tanjong Mukim

Pedu.

Page 2 of 2

17 Jan 2017
Berita Harian, Malaysia

Author: Mohd Anwar Patho Rohman • Section: Nasional • Page: 4
Printed Size: 632.00cm² • Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color
Ad Value: MYR 21,785.59 • PR value: MYR 65,356.77 • Item ID: MY0028202696

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



'FAS ada duit bayar gaji'
0 Dana lebih
RM2 juta cukup
untuk jelaskan
bonus: Azmin
h Shah Alam

Persatuan Bola Sepak Se
langor (FAS) mempu
nyai kewangan mencu

kupi untuk menyelesaikan isu
bayaran gaji dan bonus pe
main bola sepak negeri itu,
kata Menteri Besar Datuk Seri
Mohamed Azmin Ali.
Beliau berkata, FAS mempu

nyai dana lebih RM2 juta dan
mampu untuk menyelesaikan

bayaran berkenaan.
FAS sebelum ini dilapor

menggesa Mohamed Azmin
dan Amiruddin Shari selaku pe
ngurus pasukan Selangor agar
memenuhi janji untuk melang
saikan gaji pemain dan pegawai
pasukan bagi November serta
bonus kerana mara ke final Pia
la Malaysia 2016, walaupun me
reka sudah melepaskan jawa
tan sebagai presiden FAS dan
pengurus pasukan.

Tuka? kerusi penonton
Setiausana Agung FAS Rosman
Ibrahim dilapor sebagai berka
ta meskipun sudah melepaskan
jawatan, keduaduanya tidak
boleh lari daripada tanggung
jawab meiangsaikan hutang pe
ngurusan FAS.
Sementara itu Mohamed Az

min berkata pihak kerajaan
negeri menerusi Majlis Ban
daraya Shah Alam tidak per
nah menafikan keqakeija pe

nyelenggaraan Stadium Shah
Alam.
"Stadium Shah Alam me

mang diselenggara, tahun lalu
ada beberapa pakej ditender
dan dilakukan untuk menukar
kerusi penonton dan beberapa
kemudahan lain," katanya.
Beberapa badan bukan ke

rajaan meluahkan rasa kesal
dengan keadaan stadium dan
mendakwa tiada usaha penam
bahbaikan dilakukan sejak se
kian lama. BERNAMA
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Nan gagal selenggara
Stadium Shah Aiam
Shah Aiam: Kerajaan Se
Langor menafikan tudu
han mengabaikan penye
lenggaraan Stadium Shah
Aiam sehingga didakwa
boleh membahayakan
nyawa orang ramal.
Menteri Besar Datuk Se

rf Mohamed Azmin Ali
berkata, kerja penyeleng
garaan stadium itu masih
dilakukan secara berteru
san.

"Kita memang mem
buat kerja penyelenggara
an termasuk beberapa pa 
kej yang sudah ditender
merangkumi penukaran
kerusi penonton, tandas,
bumbung dan tempat du
duk petugas media pada

tahun lalu.
"Ia diselenggara Majlis

Bandaraya Shah Aiam
(MBSA) dan kerja itu tidak
pernah dinaflkan malah
dilakukan secara berteru
san," katanya ketika di
temui pada Perhimpunan
Bulanan Jabatan Kerajaan
di sini, semalam.
Kelmarin, beberapa ba

dan bukan kerajaan
(NGO) iaitu Pertubuhan
Suara Rakyat Marhaen
(SUARA), Pertubuhan Ge
rakan Penegak Suara Se~
langor (GAPENAS) dan
Badan Amal Tarbiyah Se
jagat (BATAS) melahirkan
rasa kesal dengan keadaan
Stadium Shah Aiam.

Page 1 of 1

17 Jan 2017
Harian Metro, Malaysia

Author: No author available • Section: Setempat • Page: 22 • Printed Size: 66.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Black/white • Ad Value: MYR 1,517.00
PR value: MYR 4,551.00 • Item ID: MY0028202505

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Asrizal Aris

asrizal.aris@hmetro.com.my

Puchong

udah hampir dua
bulan kereta saya

1MP 'terperangkap'
disebabkan lubang di depan
rumah," kata Lok Yoke Bun,
77, penduduk Taman Pu
chong Jaya apabila tebing ja
lan di hadapan pintu pagar
rumahnya berlubang.
Lebih memburukkan kea

daan, lubang sedalam sete
ngah meter itu mengeluar
kan bau busuk berpunca dari
longkang yang tersumbat
dengan air sampah menye
babkan Yoke Bun bersama
lima ahli keluarganya tidak
sclesa.

Yoke Bun berkata, lubang
berkenaan pada mulanya
kecil tetapi menjadi retak
beberapa hari kemudian dan
berlaku mendapan menye
babkan lubang itu menjadi
besar sehingga menyebab
kan keretanya tidak dapat
dikeluarkan.

"Jika kereta saya melalui
laluan ini, pasti lubang akan
menjadi lebih besar dan ke
reta saya akan tersangkut.*
Sekarang anak saya terpaksa
meminjam kereta syarikat
untuk keluar bekerja.
"Jalan di taman peruma

han ini tidak diturap dengan
baik menyebabkan banyak
lubang dan longkang juga
tersumbat sehingga ada ru
mah jiran yang dimasuki air
apabila hujan lebat," katanya
ketika ditemui di Jalan Mer
pati, Taman Puchong Jaya,
semalam.
Menurutnya, dia akan

mengutip batu bata di tepi

LAWRENCE (kanan) menunjukkan lubang <f hadapan rumah penduduk. Cambar keen. Yoke Bun menunjukkan keda/aman lubang di hadapan mmahnya

Kereta sangkut
tak boleh keluar
■ Tebing jalan di hadapan pintu pagar rumah penduduk berlubang
66 berkenaan pada pertenga

han Disember lalu bagaikan
'kerja separuh jalan'.
Katanya, banyak lagi lu

bang yang belum ditutup
dan masalah itu akan di

ajukan terus kepada pegawai
pihak berkuasa tempatan
(PBT) yang berwajib serta
Ahli Majlis kawasan yang
bertanggungjawab.
"Sekiranya tiada sebarang

tindakan, kami tiada pilihan
untuk terus serbu pejabat
Yang Dipertua PBT untuk

pka kereta saya melalui laluan ini, pasti lubang
akan menjadi lebih besar dan kereta sap akan
tersangkut. Sekarang anak sap terpaksa
meminjam kereta syarikat untuk keluar bekerja"
Lok Yoke Bun

selesaikan masalah ini ke
rana ia sudah berlaku lama
dan sudah banyak aduan di
buat.

"Namun, kami harap ia ti
dak berlaku seperti itu dan
mengharapkan perkara ini
diselesaikan segera oleh
Majlis Perbandaran Subang
Jaya (MPSJ)," katanya ketika
membuat tinjauan kerosa
kan jalan di taman peru
mahan itu bersama Penge
rusi JPP Zon 14, Lawrence
Chiew, semalam.

jalan untuk menimbus lu
bang berkenaan supaya da
pat mengeluarkan kereta di
samping mengelakkan da
ripada kejadian lebih bu
ruk.

Pengerusi Jawatankuasa
Perwakilan Penduduk (JPP)
Zon 7, Datuk Inder Singh Be
ant Singh berkata, kerja pe
nurapan dan pembaikan ja
lan yang dilakukan di taman

Page 1 of 1

17 Jan 2017
Harian Metro, Malaysia

Author: Asrizal Aris • Section: Setempat • Page: 24 • Printed Size: 477.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 18,790.91
PR value: MYR 56,372.73 • Item ID: MY0028202512

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Mawa ihrit jiial pwwaiw?
Persatuan Bola Sepak
Selangor (FAS)
mempunyai dana
mencukupi bagi
"menyelesaikan isu
bayaran gaji dan bonus
pemain bola sepak negeri.
Menteri Besar Selangor

Datuk Sen Mohamed
Azmin Ali berkata, FAS
mempunyai dana lebih
RM2 juta hasil penjualan
pemain dan diyakini
mampu menyelesaikan
bayaran itu.
Beliau turut

mempersoalkan
bagaimana FAS
menggunakan duit itu dan
bukan digunakan bagi
membayar gaji dan bonus

pemain.
"YB (Yang Berhormat)

Amir (bekas pengurus)
sudah membuat
kcnyataan sebelum ini.
"Mereka (FAS)

membuat pemerdagangan
pemain dan ada yang
lebih RM2 juta. Mana duit
itu?" katanya mengulas
isu tunggakan gaji dan
bonus oleh kerajaan
negeri.
Kemelut antara

kerajaan negeri dan FAS
tercetus selepas Mohamed
Azmin dan Amiruddin
Shari melepaskan jawatan
selepas didakwa gagal
melakukan rombakan di
dalam pengurusan FAS. _
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Permukaan jalan terminal bas penuh 'kawah'
Alam: Pengguna jalan

raya di sekitar Terminal Bas
Sementara di Seksyen 13 di
sini, berdepan risiko bcriku
tan keadaan permukaan la
luan di situ yang berlubang.
Tinjauan Harian Metro Se

malam, mendapati permu
kaan jalan itu seperti 'ka
wah' dan membahayakan
orang ramai terutama pe
nunggang motosikal yang
menggunakannya pada
waktu malam.
Seorang pengunjung, Mo

hd Zaki Abdul Rahman,51,
berkata, dia kerap menggu
nakan perkhidmatan bas di
terminal itu sejak ia mula
beroperasi.
Menurutnya, masalah ja

lan berlubang itu sehingga
kini belum selesai, malah
semakin teruk apabila hujan
di kawasan berkenaan.
"Saya sudah tiga tahun

berulangalik menaiki bas
dari Ampang ke Shah Alam
namun mendapati masalah

itu belum dapat diselesai
kan.

"Apabila hujan, ia akan
menjadi lebih teruk kerana
lubang berkenaan dipenuhi

air sekali gus membahaya
kan pengguna terutama
yang menunggang motosi
kal," katanya.
Ahmad, Fai/ Mohd. Ada 

nan, 24, yang juga pekerja
sebuah syarikat bas di situ
berkata, pelanggan sering
mengadu masalah itu yang
boleh menyebabkan berlaku
kemalangan.
"Pelbagai aduan sudah di

buat dan jalan itu turut di
turap pihak berkaitan. Na
mun, masalah sama tetap
berlarutan kerana ia jalan
utama bas mengambil pe
numpang," katanya:
Sehubungan itu, dia me

mohon pihak berwajib se
gera mengambil tindakan
bagi mengelak kejadian ti
dak diingini berlaku.
Sementara itu, Ketua Ba

hagian Korporat dan Perhu
bungan Awam Majlis Ban
daraya Shah Alam (MBSA),
Shahrin Ahmad berkata, pi
haknya akan menjalankan
pemantauan untuk menilai
kerja pembaikan yang dapat
dilakukan.

"Kami akan mengkaji sa
ma ada akan • melakukan

KEADAAN jalan rosak yang boleh membahayakan pengguna jalan raya.

Headline Permukaan jalan terminal bas penuh kawah
MediaTitle Harian Metro
Date 17 Jan 2017 Color Full Color
Section Setempat Circulation 179,231
Page No 22 Readership 537,693
Language Malay ArticleSize 176 cm²
Journalist N/A AdValue RM 6,933
Frequency Daily PR Value RM 20,800



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Commercial Vehicle Accidents (Commercial Vehicle Accidents) 6 0 RM 0
Majlis Bandaraya Shah Alam (MBSA) (Majlis Bandaraya Shah Alam 3 0 RM 0
Malaysian Institute Of Road Safety Research (MIROS) (Accident) 4 0 RM 0
Public transport - Buses (Public transport - Buses) 6 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Mawa ihrit jiial pwwaiw?
Persatuan Bola Sepak
Selangor (FAS)
mempunyai dana
mencukupi bagi
"menyelesaikan isu
bayaran gaji dan bonus
pemain bola sepak negeri.
Menteri Besar Selangor

Datuk Sen Mohamed
Azmin Ali berkata, FAS
mempunyai dana lebih
RM2 juta hasil penjualan
pemain dan diyakini
mampu menyelesaikan
bayaran itu.
Beliau turut

mempersoalkan
bagaimana FAS
menggunakan duit itu dan
bukan digunakan bagi
membayar gaji dan bonus

pemain.
"YB (Yang Berhormat)

Amir (bekas pengurus)
sudah membuat
kcnyataan sebelum ini.
"Mereka (FAS)

membuat pemerdagangan
pemain dan ada yang
lebih RM2 juta. Mana duit
itu?" katanya mengulas
isu tunggakan gaji dan
bonus oleh kerajaan
negeri.
Kemelut antara

kerajaan negeri dan FAS
tercetus selepas Mohamed
Azmin dan Amiruddin
Shari melepaskan jawatan
selepas didakwa gagal
melakukan rombakan di
dalam pengurusan FAS. _

Headline Mana duit jual pemain
MediaTitle Harian Metro
Date 17 Jan 2017 Color Black/white
Section Setempat Circulation 179,231
Page No 22 Readership 537,693
Language Malay ArticleSize 60 cm²
Journalist N/A AdValue RM 1,385
Frequency Daily PR Value RM 4,154



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Football Of Selangor Association (Football Of Selangor Association) 1 0 RM 0
Menteri Besar Selangor (Menteri Besar Selangor) 3 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Nan gagal selenggara
Stadium Shah Aiam
Shah Aiam: Kerajaan Se
Langor menafikan tudu
han mengabaikan penye
lenggaraan Stadium Shah
Aiam sehingga didakwa
boleh membahayakan
nyawa orang ramal.
Menteri Besar Datuk Se

rf Mohamed Azmin Ali
berkata, kerja penyeleng
garaan stadium itu masih
dilakukan secara berteru
san.

"Kita memang mem
buat kerja penyelenggara
an termasuk beberapa pa 
kej yang sudah ditender
merangkumi penukaran
kerusi penonton, tandas,
bumbung dan tempat du
duk petugas media pada

tahun lalu.
"Ia diselenggara Majlis

Bandaraya Shah Aiam
(MBSA) dan kerja itu tidak
pernah dinaflkan malah
dilakukan secara berteru
san," katanya ketika di
temui pada Perhimpunan
Bulanan Jabatan Kerajaan
di sini, semalam.
Kelmarin, beberapa ba

dan bukan kerajaan
(NGO) iaitu Pertubuhan
Suara Rakyat Marhaen
(SUARA), Pertubuhan Ge
rakan Penegak Suara Se~
langor (GAPENAS) dan
Badan Amal Tarbiyah Se
jagat (BATAS) melahirkan
rasa kesal dengan keadaan
Stadium Shah Aiam.

Headline Nafi gagal selenggara Stadium Shah Alam
MediaTitle Harian Metro
Date 17 Jan 2017 Color Black/white
Section Setempat Circulation 179,231
Page No 22 Readership 537,693
Language Malay ArticleSize 66 cm²
Journalist N/A AdValue RM 1,517
Frequency Daily PR Value RM 4,551



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Majlis Bandaraya Shah Alam (MBSA) (Majlis Bandaraya Shah Alam 1 0 RM 0
Menteri Besar Selangor (Menteri Besar Selangor) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Tindakan berse

padu membanteras denggi
sepanjang tahun lalu me
nunjukkan hasil positif apa
bila kes denggi diturunkan
sebanyak 16 peratus berban
ding tahun sebelumnya.
Ketua Pengarah Kesihatan,

Datuk Dr Noor Hisham Ab
dullah berkata, sepanjang ta
hun lalu, 4.21 juta premis di
seluruh negara diperiksa dan
didapati 84.7 peratus pem
biakan nyamuk ditemui di
luar rumah berbanding 15.3
peratus di dalam rumah.
Beliau berkata, me

nerusi aktiviti

penguat 

Kes denggi 2016
turun 16 peratus
kuasaan mengikut Akta Pe
musnahan Serangga Pemba
wa Penyakit 1975, sebanyak
16,601 kompaun sudah di
keluarkan dengan nilai ke
seluruhan RM8.2 juta.
"Sebanyak 1,721 tindakan

mahkamah dikenakan de
ngan denda RM1.2 juta. Tin
dakan tegas terhadap pemaju
tapak binaan turut dijalan
kan dengan 2,305 tapak bina

diberi notis penutupan
bagi tujuan kerja
pembersihan," ka
tanya dalam ke
nyataan di sini, se
malam

Katanya, berda
sarkan analisis,
kirakira 56 pera
tus daripada
101,357 kes deng

 & yang dilapor

kan tahun lalu terdiri da
ripada pesakit lelaki mana
kala, 44 peratus adalah pe
rempuan.
Dr Noor Hisham berkata,

sebanyak 99 peratus kes di
diagnosis sebagai demam
denggi manakala, satu pe
ratus adalah denggi berdarah
atau sindrom kejutan deng
gi
Menurutnya, pihaknya

mendapati bekas plastik
adalah punca pembiakan
nyamuk dengan 18.3 peratus,
tong (11.5 peratus), tayar (8.5
peratus) dan baldi (6.9 pe
ratus) .
"Negeri yang menunjuk

kan indeks pembiakan ter
tinggi ialah Selangor (3.56
peratus), Pulau Pinang (3.36
peratus), Melaka (3.15 pe
ratus), Johor (2.36 peratus),

fete

Dr Noor Hisham

Negeri yang menunjukkan indeks
pembiakan terfinggi ialah Selangor
(3 56 peratus), Pulau Pinang (3.36
peratus), Melaka (3.15 peratus),"

Sarawak (2.35 peratus), Ke
lantan (2.13 peratus), Perlis
(2.07 peratus), Kuala Lumpur
(1.22 peratus), Terengganu
(1.12 peratus) dan Negeri
Sembilan (1.06 peratus),"
katanya.
Dalam pada itu, katanya,

bagi minggu pertama tahun
2017 iaitu bagi tempoh dari 1
hingga 7 Januari lalu, seba
nyak 1,663 kes demam deng
gi dilaporkan berbanding
1,329 kes pada minggu se
belumnya, iaitu berlaku pe
ningkatan 334 kes (25 pe
ratus) berbanding tempoh
sama tahun sebelumnya.
"Terdapat sepuluh negeri

menunjukkan peningkatan
kes berbanding minggu se
belumnya iaitu Pahang (42
kes), Melaka (42 kes); Kedah
(11 kes), Kuala Lumpur dan
Putrajaya 83 kes, Johor (84
kes), Perak (53 kes), Sabah
(24 kes), Kelantan (24 kes),
Selangor (268 kes) dan Pulau
Pinang (enam kes).
"Jumlah kes yang dila

porkan pada minggu per
tama 2017 menurun seba
nyak 50 peratus (1,674 kes)
berbanding 3,337 kes pada
tempoh sama tahun lalu,"
katanya.
Katanya, dua kes kematian

dilaporkan daJam tempoh Itu
berbanding empat kematian
bagi tempoh sama tahun
2016.

Headline Kes denggi 2016 turun 16 peratus
MediaTitle Harian Metro
Date 17 Jan 2017 Color Full Color
Section Setempat Circulation 179,231
Page No 26 Readership 537,693
Language Malay ArticleSize 260 cm²
Journalist N/A AdValue RM 10,203
Frequency Daily PR Value RM 30,609



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Demam Denggi Selangor (Demam Denggi Selangor) 3 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Sekolah agama Jais jadi rebutan
Jais perlu buat penilaian khas, peperiksaan untuk kemasukan ke SRAI
MARUA ZAKARIA
SHAH ALAM  Sekolahseko

lah di bawah pengurusan Jabatan
Agama Islam Selangor (Jais) se
makin mendapat perhatian masya
rakat berikutan sistem pembelajar
an dan pengajaran yang sentiasa
dipertingkatkan.

Pengarahnya, Datuk Haris
Kasim berkata, penambahbaikan
tersebut termasuk kokurikulum

dan kaedah mengajar seiring de
ngan perkembangan dan kehendak
semasa.

"Sekarang ni ramai ibu bapa
nak hantar anakanak ke seko

lah agama. Malahan, banyak per
mohonan rayuan dihantar ke sini
(Jais). Sebelum ni mungkin seko
lah agama jadi pilihan kedua tapi
sekarang, tidaklagi.

"Dengan sistem pendidikan
yang lebih terancang dan sistema
tik, anakanak ada masa depan di
samping menunjukkan sahsiah
baik kepada keluarga dan masya
rakat menyebabkan ia l<ini menjadi
rebutan," katanya ketika dihubungi
SinarHarian.

Menurutnya, sekolah agama
di bawah pengurusan Jais mem
punyai tujuh kategori meliputi 592
sekolah di sembilan daerah seluruh

Selangor.
"Penubuhannya bertujuan

beri pendidikan awal agama ke
pada anakanak secara khusus
berbanding sekolahsekolah aliran

kebangsaan dan menengah yang
biasanya subjek agama dianggap
sebagai subjek biasa. Bagi sekolah
agama, mata pelajaran agama di
beri penekanan.

"Tapi dalam masa sama, lata
beri juga pendidikan akademik.
Contohnya Sekolah Rendah Agama
Intergrasi (SRAI) yang ada agama
dan akademik. Sekolah lain seperti
Kafa, SRA, mereka dapatpendidik
an agama secara 'solid' di sekolah
sekolah tersebut dan pendidikan
akademik di sekolah kebangsaan,"
katanya.

Kena buat tapisan
Tambah Haris, disebabkan per

mintaanyangtinggi, pengambilan
murid dan pelajar baru hanya di
buat melalui peperiksaan dan pe
nilaian khas selain bergantung ke
pada kapasiti sekolah.

"Peperiksaan dan tapisan perlu
dibuat kerana permohonan terlalu
tinggi. Sekarang nak masuk SRAI
pun perlu melalui peperiksaan dan
temu duga.

"Kuota juga bergantung pada
jumlah kelas dan kapasiti sekolah
tersebut. Selain tu kita nilai juga
kecenderungan pemohon ser
ta mempunyai pengetahuan asas
atau tidak," katanya.

Jelasbeliaulagi, Jais sedangme
mikirkan kaedah terperincibagime

realisasikan gagasan Smart Selangor
dicapai menerusi pembelajaran
multimedia dan teknologi.

Haris berkata, faktor tersebut
juga, menjadi salah satu punca ke
kurangan bekalan buku berkaitan
terutamanya buku teks.

"Kami akui memang ada masa
lah dari segi bukubuku pinjaman
yang terhad. Kemungkinan peng
gunaan buku teks dikurangkan un
tuk digantikan dengan multimedia
danteknologi.

"Itu saya tengah fikirkan
kaedahnya supaya masa depan kita
ke arah gagasan Smart Selangor
dan tidakbergantung kepada buku
sematamata," katanya.

Namun katanya, masalah ter
sebut tetap diberi perhatian dan
akan di atasi secara berperingkat
sementara menunggu kae
dah pengajaran terbaru tersebut
direalisasikan.

"Sementara nak tunggu ia di
realisasikan, kami cuba atasi secara
berperingkat. Oleh kerana itu ke
rajaan negeri telah memperuntuk
kan RM9 juta bagi kos mencetak
bukuteksdarjahsatu, duadantiga,"
katanya.

"Saya akan semak perkara
ni dan dapatkan maldumat ter
perinci di bahagian pendidikan
untuk mengetahui berapa banyak
sekolah lagi hadapi masalah sama,"
katanya.
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Ibu bapa mula menjadikan SRA di bawah pengurusan Jais sebagai sekolah pilihan pertama.
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Tiada perancangan mansuh yuran
SHAH ALAM 

Kerajaan negeri be
lum membuat se

barang perancangan
untuk memansuh

kan yuran sekolah
agamadibawahpen
tadbiran Jais.

Padamasasama,
kata Exco Hal Ehwal

Agama, AdatMelayu,
Pembangunan Desa
dan Kampung Tradisi, Datuk Dr
Ahmad Yunus Hairi, tiada se
barang kenaikan yuran akan di
lakukan buat masa ini.

"Memang tak ada kenaikan
lebihlebih lagi dalam lceadaan
ekonomi tidak menentu dan rak

yat dibebani pelbagai kenaikan
sejak kebelakangan ini.

"Saya akuimelaluiyuranyang
dikenakan sekarang ini masih ra
mai ibu bapa yang talc mampu ba
yar sehingga ada mereka datang
mengadu kepada kita," katanya.

Bagaimanapun, menurutnya,
berhubung yuran Persatuan Ibu
Bapa dan Guru (PIBG) pula, itu
terserah kepada mereka namun
jumlahnya tidak sampai ke ta
hap yang boleh membebankan
ibu bapa

Dalam pada itu, beliau yang
juga Adun Sijangkang berkata,
kerajaan negeri memang me
nyediakan peruntukan setiap
tahun kepada sekolah agama di
bawahjais.

"Bagaimanapun tumpuan

kita lebih kepada
kemudahan infra

struktur dan yang
bersifat keselamat

bersifat keselamat

an itu umpamanya

elektrik, bangunan
yang dimakan anai

anai hingga boleh membawa ri
siko atau ancaman keselamatan

kepada para pelajar dan juga ke
mudahan tandas" katanya.

Menurutnya, keutamaan
akan diberikan kepada perkara
yang lebih penting melibatkan
keselamatan dan nyawa.

"Kita memang tak mampu
nak uruskan kesemuanya kerana
ia melibatkan kos yang besar.

"Hujung tahun lepas kita ada
peruntukan untuk baik pulih se
kolah di setiap daerah namun
tumpuannya lebih kepada se
kolah yang amat memerlukan,"
katanya.

Pada masa sama, Ahmad
Yunus turutmengakui perminta
an ke sekolah agama termasuk
Sekolah Rendah Agama Integrasi
(SRAI) semakin meningkat setiap
tahun.

"Terdapat 11 SRAI di seluruh
daerah di Selangor kecuali di
Hulu Selangor yang mendapat
permintaanyang tinggi daripada
ibu bapa,"katanya.
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FAS mampu bayar
gaji, bonus pemain
Persatuan itu ada dana lebih RM2 juta untuk selesaikan masalah itu

RM2 juta dan mampu untuk menyelesai
kan bayaran tersebut.

FAS sebelum ini dilapor menggesa
Mohamed Azmin dan Amiruddin Shari

selaku pengurus Selangor supaya
memenuhijanjiuntukmelangsai
kan gaji pemain dan pegawai

pasukan bagi November serta bonus
kerana mara ke final Piala Malaysia 2016,
walaupun mereka melepaskan jawatan
presiden FAS dan pengurus pasukan.

Setiausaha Agung FAS, Rosman
Ibrahim dilapor sebagai berkata, mesla
pun telah melepaskan jawatan, ke
duaduanya tidak boleh lari daripada
tanggungjawab melangsaikan hutang
pengurusanFAS.

Sementara itu, Mohamed Azmin
berkata, pihakkerajaannegerimenerusi
Majlis Bandaraya Shah Alam (MBSA)
tidak pernah menafikan kerjakerja pe
nyelenggaraan Stadium Shah Alam.

"Stadium Shah Alam memang di
selenggara, tahun lalu ada beberapa pa

SHAH ALAM  Persatuan Bola Sepak
Selangor (FAS) mempunyai kewangan
mencukupi untuk menyelesaikan isu
bayaran gaji dan bonus pemain bola
sepak negeri itu.

Menteri Besar, Datuk Serf
Mohamed Azmin Ali berkata, ~~

ini ke

rana

mempunyai
dana lebih

J

Laporan Sinar Harian, 2 Januari lalu.

kej ditender dan dilakukan untuk me
nukar kerusi penonton dan beberapa
kemudahan lain," katanya.

Sebelum ini beberapa pertubuhan
bukan kerajaan kesal dengan keada
an stadium dan dakwa tiada usaha pe
nambahbaikan dilakukan.  Bernama
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Lega bangunan kelas baharu siap
Projek Bina Kabin Kafa sedia untuk digunakan murid SAR (1) Sungai Pusu mulai semalam
NORAFIZA JAAFAR

GOMBAK  Kafa Sekolah

Agama Rakyat Integrasi
SAR (I) Sungai Pusu di sini,
akhirnya memulakan ope
rasi persekolahannya, se
malam selepas berlaku se
dikit kelewatan disebabkan

menunggu bangunan baha
ru siap.

Timbalan Pengerusinya,
Muzaffar Aliberkata, melalui
kutipan orangramai, usaha
membina bangunan transit
dilaksanakan walaupun ber
depan pelbagai masalah di
peringkat awalnya.

"Alhamdulillah, bangun
an itu telah siap 95 peratus
dan digunakan untuk sesi
pembelajaran di mana ope
rasi kelas dibahagikan ke
pada dua sesi iaitu pagi dan
petang.

Ibu bapa juga bantu
menyiaplcan pembukaan
bangunan tersebut melalui
program gotongroyong

yang dilakukan pada Sabtu
danAhadlalu.

"Kemudahan juga serba
lengkap hanya ada beberapa
perkara lagi yang perlu di
tambah. Proses pembelajar
an berjalan seperti biasa hari
ini (semalam)" katanya.

Beliauturutmengucap
kan terima kasih kepada se
mua pihak yang memberi
kan kerjasama sepanjang
projek bangunan transit itu
berjalan.

"Jutaan terima kasih ke
padapihakPengarah Jabatan
Pendidikan Negeri Selangor,
Ketua Pegawai Pendidikan
Daerah Gombak, Majlis

Agama Islam Selangor,
Jabatan Agama Islam
Selangor, Pejabat Agama
Islam Daerah dan Guru

Besar Sekolah Kebangsaan
Sungai Pusu, Kamis
Mohamed serta barisan je
maah pengurusan Kafa, ibu
bapa yang memberi komit
men dan kerjasama yang
sangat tinggi dalam men
jayakan Projek Bina Kabin
Kafa ini.

"Ibu bapa sanggup tu
run untuk gotongroyong
membersihkan kawasan se

kolah, membasuh kelas dan
memindahkan kerusi meja
dari kelas lama ke bangun
an baru," katanya.

Menurutnya, pihaknya
juga masih mengalualu
kan sumbangan orang ra

mai mahupun syarikat kor
porat untuk pembangunan
dan pengurusan sekolah.

"Sebarang tajaan kami
terima dengan hati terbuka
memandangkan operasi
nya masih diuruslcan oleh
jawatankuasa pengurusan
terdiri dalam kalangan ibu
bapa sendiri.

"Pengambilan murid
juga masih dibuka buat
kelas darjah tiga sehingga
enam kerana terdapat ke
kosongan," katanya.

Semalam, Sinar Harian
menerusi Fokus Hari Ini:

Nasib sekolah agama me
laporkan usaha dilakukan
ibu bapa dan jawatankua
sa Kafa SAR (1) Sungai Pusu
dalam memperjuangkan
nasib sekolah tersebut.

Ibu bapa meninjau keadaan anak mereka yang belajar dalam kelas baharu.

Murid ceria dapat belajar dl dalam kelas baharu yang leblh selesa.
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Rai masyarakatTionghoa sempena Tahun Baharu Cina
PASIR PENAMBANG  Sudah menjadi ke
laziman Pusat Khidmat Masyarakat (PKM)
Dun Permatang meraikan masyarakat
Tionghoa melalui Program Jom Shopping
Tahun Baharu Cina 2017.

Penyelaras PKM Dun Permatang,
Rozana Zainal Abidin berkata, seramai
400 penduduk Tionghoa Dun Permatang
diraikan dalam program anjuran keraja
annegeri.

"Mereka seronok apabila berpeluang
membelanjakan RM100 untuk membeli

keperluan harian sekali gus meringankan
beban untuk menyambut perayaan tidak
lamalagi.

"Sudah menjadi tanggungjawab PKM
mencari penduduk terutamanya warga
emas untukprogram ini dan alhamdulillah
semuanya berjalan lancar seperti yang di
rancang," katanya.

Beliau berkata demikian selepas hadir
memeriahkan program bersama Ahli Majlis
Kuala Selangor, Faizah Ismail dan Koo Chin
Min di pasaraya Giant Kuala Selangor.

Rozana (lima, kanan) bersama Ahli Majlis Daerah Kuala Selangor dan sebahagian penerima Program Jom
Shopping Tahun Baharu Cina 2017.
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KRONOLOGIKEMELUT
DALAMAN FAS

29 Disember 2016  Pemain pertahanan Selangor,
Razman Roslan, menggesa gaji November dan
bonus Piala Malaria ditunaikan segera peng
urusan Selangor dan meminta perkara ini men
dapat tindakan drastik Presiden Persatuan Bola
Sepak Selangor (FAS), Datuk Seri Mohamed
AzminAll.

30 Disember 2016  Amirudin Shari dalam satu
kenyataan bersama Menteri Besar, Datuk Seri
Mohamed Azmin Ali, mengumumkan peletak
an jawatan mereka dalam FAS susulan kemelut
dalaman yang melanda persatuan itu.

1 Januari 2017  Setiausaha AgungFAS, Rosman
Ibrahim dakwa pihaknya masili belum terima
surat peletakan jawatan Azmin dan Amirudin
selain mengingatkan mereka untuk ber
tanggungjawab selesaikan isu gaji dan bonus
pemain.

4 lanuari 2017  Bekas jurulatih Selangor, Zainal
Abidin Hassan mengeluarkan kenyataan kecewa
dengan sikap persatuan dan mendakwa tidak
mendapat surat rasmi pemecatan serta pampas
an yang sepatutnya termasuk soal gaji yang ha
nya dibayar setakat Oktober 2016.

16 lanuari 2017  Azmin membalas dakwaan
Rosman dengan mendakwa FAS cuba mem
politikkan kemelut yang melanda FAS selain
mendedahkan kantung FAS punya dana lebih
RM2 juta termasuk hasil penjualan pemain.
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Besi lurangditutup punca banjir
AMPANG  Masalah banjir kilat
yang berlaku di Taman Putra Fasa
2 berpunca daripada kerja peng
ubahsuaian yang dilakukan bebe
rapa p enduduk di laluan masuk ru
mahmereka.

Pegawai Komunikasi Korporat
Majlis Perbandaran Ampang Jaya
(MPAJ), Norhayati Ahmad berkata,
pihaknya melakukan tinjauan lan
jut bagi mengenal pasti punca ban
jir selepas isu tersebut dibangkitkan
pendudulc taman itu pada majlis sesi
dialog, barubaru ini.

"Ketika tinjauan, pihak maj
lis dapati ada sebahagian pen
dudukyang menutup besi lurang
penyelenggaraan atau 'grating' de
ngan menyimen bahagian berkena
an sebab mereka dakwa penutup
besi longkang dicuri.

"Tindakan mereka ini me

nyebabkan aliran air hujan talc da

pat mengalir dengan sempurna, jadi
kita nakbuat kerja penyelenggaraan
pun tak boleh" katanya.

Menurutnya, secarakeseluruh
an sistem perparitan di kawasan itu
berada dalam keadaan bailc.

"Bila kita tengok keadaan long
kang bailc saja, cuma adakerosakan
kecil. Tindalcan inilahyangmenjadi
puncanya," katanya ketika dihubungi
Sinai Harian.

Norhayati berlcata, bagaimana
pun, pihaknya meminta kerjasa
ma penduduk bagi memastikan
ubahsuai laluan tersebut tidak di

tutup bagi memudahkan kerja pem
bersihan dilaksanakan.

Sebelum ini, masalah itu di
bangkitkan penduduk Taman Putra
Fasa 2 pada majlis sesi dialog anjur
an Pertubuhan 5K Komuniti Pandan

dengan kerjasama Persatuan
Penduduk Taman Putra.
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Benefits of plastic bag ban
outweigh inconvenience

THE Selangor government's ban on
polystyrene food packaging and free plastic
bags has been in force and the objections
to the ban to date are as follows:

(i) Having to buy reusable bags and
containers or pay for plastic grocery bags
is a financial burden on consumers;
(ii) Consumers end up having to buy

plastic bags for trash;
(iii) The ban will not reduce waste or

pollution; and
(iv) plastic bags can be safely and

cheaply recycled or incinerated, thus there
is no need to ban or restrict their use.

In response to the above arguments, it is
pointed out as follows:
Reusable cotton and canvas bags, and

washable food and beverage containers
can last for years and over hundreds
of uses. Therefore, investing in good
quality reusable items is better for human
and environmental health, and makes
economic sense in the long run. The only
reason "freeofcharge" plastic bags and
polystyrene packaging appear affordable
to the average citizen is because they
are not aware of the cradletograve
environmental and economic costs of

plastic waste.
The United States Environmental

Protection Agency reports between 550
billion and a trillion plastic bags are used
worldwide each year and most of it end up
in our oceans.

Worldwatch Institute reports at least 267
species of marine wildlife are known to
have suffered or died from entanglement
or ingestion of plastic marine debris. A
European Commission study on the impact
of litter on North Sea wildlife found over

90 per cent of birds examined had plastic
in their stomachs.
If consumers had to bear the cost of

rescuing and rehabilitating wildlife,
mitigating and repairing damage caused
by flash floods and clogged waterways and
cleaning up plastic litter, plastic packaging
would not be free or inexpensive at all.
The reason states and nations have had to

impose bans or taxes on disposable plastics
is to encourage and expedite behaviour

change, which would not take place on
its own with sufficient effectiveness if

we were to rely on voluntary plastic bag
reductions. Governments, retailers and
environmental organisations have spent
millions on outreach and awareness

campaigns with only minimal results.
Education and awareness campaigns

have little positive impact on an informed
but apathetic population, and as such,
different strategies are needed. Bans and
fees for plastic bags are the catalyst for
consumers to reduce their plastic bag
usage.
The most common argument of

consumers who claim to "need" free

plastic bags is that they need the bags
to dispose of household rubbish in,
and would now have to pay for rubbish
bags. However, most of the plastic bags
given out by retailers and vendors are
lightweight, singleuse plastic bags that
are almost never reused.

To resolve the problem, the authorities
should implement a policy allowing only
the distribution of plastic bags above 20
micron (0.02 mm) in thickness and with
a minimum capacity of five litres, and
to charge consumers for it, to ensure the
plastic bags are reused for storage or
waste disposal.
Unfortunately, the regulations and

policies currently in place seem to
mostly encourage the replacement of
plastic bags with paper bags, purportedly
"biodegradable" bags and cheap non
woven shopping bags. None of these are
environmentally sustainable alternatives.
Paper bags have a high carbon and

water footprint, as more water and energy
are used in the production of paper bags
compared to plastic bags. However, as
they are less harmful to wildlife and less

toxic to human health, they can be safely
used as food packaging.
Considering their high water and energy

use and low durability, the use of paper
bags should be restricted to the sale and
serving of food, and not as grocery bags
and shopping carrier bags.
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«

Shirley Chan, 74, and her daughter Aeda, 42, pay for plastic bags following their grocery shopping at a supermarket in Selayang.
The writer says there are environmental, societal and health benefits in the reduction of plastic usage.

Nonwoven shopping bags, referred to
colloquially as "recycle bags" although
this is grammatically and factually
inaccurate, are made of polypropylene
and are, therefore, also plastic although
they look and feel like fabric. These should
be avoided as they are not durable, break
down into plastic fibres easily, and cannot
be repaired, recycled or composted. Tests
by consumer groups also found a large
percentage of these bags contain lead.
It is thus reiterated paper bags, non

woven reusable shopping bags and most
brands of "biodegradable" plastic bags do
not reduce waste or harm the environment.

The solution to the problem of plastic
pollution and waste reduction should
incorporate the ban of small, lightweight
plastic bags, the distribution only of
larger, thicker plastic bags for a small
fee, the elimination of "greenwashing"

alternatives such as nonwoven

polypropylene bags, the restriction of the
use of paper bags only to food vendors and
the implementation of incentives such as
rebates and express checkout counters.
Longterm solutions include practical

initiatives to encourage and increase
recycling and composting to reduce
household waste and correspondingly
reduce the need for rubbish bags.
It costs more to recycle a bag than to

produce a new one, and as such less
than one per cent is actually recycled. As
polystyrene and plastics are still made
from petroleum, a nonrenewable and
heavily polluting resource, one should
seriously question the flippant claim
plastics and polystyrene products could be
safely and cheaply incinerated.
Plastic waste reduction measures should

not be seen as a burden or sacrifice, but
merely an adjustment.

WONG EE LYNN

COORDINATOR

GREEN LIVING SPECIAL

INTEREST GROUP

MALAYSIAN NATURE SOCIETY
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FINANCIAL AID

OPPOSITION AT
ODDS ON BR1M
Azmin maintains it's

corruption, others say
it helps the needy

C. PREMANANTHINI &
AUDREY DERMAWAN
SHAH ALAM
news@nst.com.my

LEADERS from different opposition
parties are split in their stand on the
IMalaysia People's Aid (BRIM)
scheme introduced by the Barisan

Nasional government.
PKR deputy president Datuk Seri Azmin Ali

yesterday reiterated his stand that
the financial aid was a form of cor

The Selangor menteri besar said
if the opposition pact won the 14th
General Election, BRIM would be
discontinued. 
"BRIM is corrupt. Why should I
condone it? 
"1 am against corruption," he said

after the monthly assembly at the
State Secretariat here. 
In George Town, Chief Minister

Lim Guan Eng said he would not say
BRIM was not a bribe, stressing its imple
mentation was questionable.
"I do not want to comment but obviously

BRIM given to the needy and the deserving is
not a bribe.
"As for those who are not eligible, it is ques

tionable," he said after officiating the com

pletion of a floodmitigation project.
On Saturday, during the launch of Parti

Priburhi Bersatu Malaysia, its chairman, Tun
Dr Mahathir Mohamad, said BRIM would be
continued if the party won the next general
election.
This was an aboutturn to his earlier claim

made less than a month ago where he said
BRIM was a form of corruption.
PKR president Datuk Seri Dr Wan Azizah

Wan Ismail, however, had disagreed with Dr
Mahathir.
She said those who qualified, deserved the

aid.

In Kuantan, Pahang DAP chairman Leong
Ngah Ngah yesterday described Dr Ma
hathir's aboutturn as acceptable and nor
mal for someone who had realised his mis

take.

"His change in stance shows the
effectiveness of BRIM, which serves
as a mechanism to help those in

 need The U turn is no big deal," he
 said.
 In Malacca, state Pas commis
sioner Kamaruddin Sidek said

 BRIM had its pros and cons, as
 serting that it was not bribery.
 "Pas, however, feels there is a
need for improvement in its imple
mentation."

On the other hand, state Parti
Amanah Negara took a cautious approach and
refused to commit.

Its chairman, Adly Zahari, said any decision
related to BRIM could only be reached afteV
chairing a meeting with the party's allies. Ad
ditional reporting by Nor Ain Mohamed Rad
hi
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Shah Alam to go
carfree every
second Sunday
IN A move to promote a greener
environment, Shah Alam City
Council (MBSA) has declared that its
city centre will be a carfree zone
between 6am and 9.30am on every
second Sunday of the month.
Several routes leading to Dataran

Kemerdekaan in Section 14 will be
closed during this period.
MBSA Corporate

Communications head Shahrin
Ahmad said Persiaran Bandaraya
(Dataran Kemerdekaan), Persiaran
Perbandaran, Persiaran Tasik,
Persiaran Masjid, Persiaran Dato'
Menteri and Persiaran Damai
would be closed to facilitate the
carfree day programme.
He said MBSA would, however,

launch the the programme on
Sunday at the square, with various
activities organised to promote the
carfree day.
"Bicycles and roller skates will

be provided for rental on the day
to encourage the public to adopt a
healthier lifestyle.
"The residents are also encour

aged to cycle from home to the
city centre to show their support
for the programme," he said, add
ing that the move was part of the
council's programme to turn the
state capital into a lowcarbon city.
Shahrin said the council hoped

this would encourage residents
and their families to engage in
morning activities like walking
and cycling.
"The roads will be free of vehi

cles, so this is the best opportunity
for the public to enjoy the fresh
air," he said.
On the day of the launch, Sharin

said, various booths promoting
green technology would be set up
and there would also be cultural
performances.

Shah Alam will soon be adopting a carfree Sunday.
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Losing patience in daily jams
Bandar Saujana Putra folk say new developments
have increased volume of traffic on Elite and SKVE
By GRACE CHEN
gracechen@thestar.com.my

RESIDENTS of Bandar Saujana
Putra (BSP) in Jenjarom, Kuala
Langat are an angry lot because
they have to go through a terrible
traffic jam each morning.
"Last year, my children missed

school twice because we got stuck
in the morning crawl," said Wan
Rosli Wan Omar, a father of four
who had lived in the township for
four years.
In the chaos of peakhour traffic,

Wan Rosli said it was not uncom
mon to see schoolchildren being
transferred from car to motorbike
in the .middle of the road to reach
school on time or make it back
home earlier.
This had also raised concerns on

road safety.
Wan Rosli said he had to set his

alarm at 5am every day to prepare
liis children for school.
As they attend a government

school iri UEP Subang Jaya (USp
12km away, they have to be out of
the house by 6am to avoid the jam.
He feels it ridiculous to wake his

children up so early to travel a
short distance, but it was either
that or be late for school.
His friend Rosli Ramli, also a

father of four, faces the same prob
lem.
Last year, on a few occasions,

Rosli overslept till 6am and his chil
dren came home with warning let
ters for being late.
BSP Residents Association safety

and health committee member
Nazlan Che Salleh, said traffic con
gestion started three years ago

with new developments in the
area.

The new projects are believed to
have increased the traffic volume
on the NorthSouth Expressway
Central Link (Elite) and the South
Klang Valley Expressway (SKVE).
The township is located at the
intersection of both highways.
Residents also said the develop

ers and town planners had acted
irresponsibly by failing to look into
traffic issues.
They worry the traffic situation

would be worse when new devel
opments, including another town
ship and a college, are completed.
Nazlan believes merging traffic

from SKVE and Elite at the BSP

roundabout is causing the conges
tion.
Having only one exit and entry

point from the township com
pounds the problem.
The situation is worsened by hes

itant drivers who opt to stay put
until the fastmoving traffic from
the major roadways have eased
before proceeding into the rounda
bout.
Backlogs are reported to start

from as far back as the guardhouse
of Sri Saujana lowcost flats in
Jalan SP4/1.
The queue then snakes into Jalan

SP 4/4 winds all the way into Jalan
Saujana Putra to merge with more
traffic at the roundabout that con
nects the township to the two
major roadways.
For residents, it is not unusual

for a 3km journey to take an hour.
A complaint was sent to the

Selangor Mentri Besar and Works
Minister last July.
A reply two months later from

Permodalan Negeri Selangor
(PNSB), which oversaw the devel
opment of housing projects in the
state, stated that a proposed flyover
to allow traffic from Elite and SKVE

to bypass the BSP roundabout had
been approved.
"The residents are losing

patience waiting for the flyover
and have vented their anger in our
chat group," said resident Abdullah
Md Arshad.
LBS Bina Group, the developer

for BSP, said constructing a flyover
would take time.
Assistant general manager Lee

Cheong San said cost was the main
factor for the delay as the project
would require funding from about
15 developers whose projects were
near the two major roadways.
As such, an analysis would have

to be done on the traffic impact
coming from the projects.
StarMetro was told that up to

eight developers have yet to submit
their findings.
PNSB has quoted the cost of

building the flyover at RM38mil.
LBS built the Bandar Saujana

Putra Toll interchange on Elite for
RM94mil. It started operations in
March 2008.
As construction of the SKVE had

yet to begin then, LBS did not see
the necessity to construct a flyover
at the time.
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The scene at Bandar Saujana Putra roundabout before 7am shows traffic coming out of Jalan Saujana Putra heading
towards Kuala Lumpur converging with oncoming traffic heading to Putrajaya. — Photos: IZZRAFIQ AUAS/The Star

Traffic police
assigned to
ease the traffic

congestion on
bad days.
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ASSESSMENT TAX
Ampang Jaya Municipal Council (MPAJ)
has set Feb 28 as its last day to pay the
first term of 2017's assessment tax.
Landowners can pay at locations speci
fied at MPAJ's website, www.mpaj.gou.
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SPRING CLEANING
As preparation for Chinese New Year,
the Subang Jaya Municipal Council
(MPSJ) will offer free collection of bulk
waste for all landed properties under its
jurisdiction until Jan 26. Residents are
advised to place all bulk waste outside
their houses during that period and con
tractors will collect it in stages. MPSJ is
also calling on Resident Associations
and Rukun Tetangga leaders to help
them ease the collection process by call
ing them to let them know which area
has bulk waste. For details call 038026
7433/ 4363/ 7431.
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PARKING COUPONS
The return period for the Subang Jaya
Municipal Council (MP5J) scratch parking
coupons for 2016 has been extended
until Jan 31. Coupon holders can claim
unused coupons still in good condition.
Coupons can be turned in at the council
headquarters in U5J 5, and Godell
Parking Sdn Bhd, l\lo.33, Jalan Bola
Jaring 13/15, Seksyen 13, Shah Alam.
For details, visit www.mpsj.gov.my.
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PKR WANTS BR1M SCRAPPED,
SAYSAZMIN
SHAH ALAM: The Opposition will
discontinue the handout of 1 Malaysia
People's Aid (BR1M) if it comes into power
after the next general election. PKR deputy
president Datuk Seri Mohamed Azmin Ali
said the party was against the cash aid and
considered it as a form of bribe. He also
said a recent statement made by former
prime minister and Parti Pribumi Bersatu
Malaysia (PPBM) chairmanTun Dr Mahathir
Mohamad over BR1M was taken out of
context. "BR1M is a bribe... I would not
want to continue corruption, I wage war
against corruption," he told reporters after
attending the Selangor government
monthly assembly at the state secretariat,
building here.
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近期内將訪問雪發展機構

但反贪会副首席专员拿督阿占苔基

接受《中国报》询问时，不愿透露该

会接下来会否对上述公司展开调査，

仅表明调査正在进行中。

早前也有消息指出，反贪会将在近

期访问雪州发展机构（PKNS),以鉴

定莫哈末阿里夫在2005年担任梳邦再

也市议会主席，以及在2007年担任雪

州政府财务官期间，是否滥权取得雪

州的10个地段，包括商业地段。

《马来西亚前锋报》引述消息指，

反贪会将在今天前往乡村部检査相关

文以调査上述贪污案；反贪会至

今已向超过20人录取口供助査。
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(吉隆埤16曰讯）反
贪会消息指出，淦乡耔

及区域发展部秘书长拿

督莫哈末阿里夫阿都拉

曼涉滥权贪腐案中，该

会正调査相关部门，及

阿里夫曾服务过的其他

政府机构。

 消息告诉《中国

报》，反贪会已掌握部

分文件，并需要鉴定阿

里夫是否曾涉及数个特

mifm,阿里夫在担
任雪州政府财务官时，

也曾涉嫌滥用州政府子公司的费用出

国豪华旅游，这些公司包括雪州发展

机构、商业高峰有限公司（PNBS)、

Worldwide梓職、Splaman有限公飄，

和达鲁益山集团UDEB)等。 二 :
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(莎阿南I6日讯）公正党署理

主席拿督斯里阿兹敏阿里强调，

r■马援助金（BRIM) ' y

,硌，一旦反对党入主布城，将不

会持续一马援助金计划。

阿兹敏也是雪州大臣。他今曰出席

�在雪州政府大厦礼堂举办的他if常

月集会活动后，m^iurx j'u n 奶

哈迪在一马援助金的立场、转" 一

事的回应.尤其询及一旦反对党入主

.布城后会否继续派发一马援助金时，

；直言一马援助金是贪污贿略。

？"我怎样可能会让贪汚贿赂（一马

援助金> 持续下去？我最反对贪污贿

jga "

UmM中.也力挺被形容为一马援
冠军"的前首相敦马

哈迪，并扬言那并非马哈迪发表言论

的本意。

敦馬言論重點被忽視

马哈迪H前为土团党主持推介礼

时，曾表明若土团党能入主布城，在

政策所需之下将保留-�马援助金，

專首相纳吉揶辟为"回转冠¥"
〈JUARA u-turn) 5

阿兹敏阿里受询问后，却反问该言

论是否真的是由马哈迪所说或其言论

的原意。

他说.马哈迪所说的是如果一马援

助金有需要的话，它必规是由其他机

in：

行，也不应该被纳人大选竞选宣言。

"他（马哈迪> 已说得非常清楚，

为何这些却没有被写为重点。"

其他出席者il�有雪州秘书拿督莫哈

末阿敏、州财政拿督诺丁、高级行政

议员拿督邓窣饮、雪州行政议员达罗

雅，及雪州各政府机构官员等。

^�令2017年1月17曰+星期二
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(士毛月ie日讯）双威士

毛月镇运作超过io年的炸石

场疑缺乏监督，开始造成许

多噪音与卫生困扰，居民住

家围墙出现龟裂，已有5家居

民受不了搬走。

双威士毛月镇（Bandar

Sunway Semenyih) D Villa

毗邻一块面积达120亩的土地

被允许采石，不过疑缺乏监

督及充足缓冲区，导致居民

承受炸石噪音，天天吸石粉

与灰尘，屋子也龟裂。

当地居民指出，炸石厂运

作时间从早上7时至晚上8

时，而且近日来连周六周曰

也进行炸石，饱受困扰。

其中一名居民奥玛向媒体

指出，当初购买屋子时被告

知入住后，.炸石活动会停

止，但结果并非如此。

文轉C3 +

羅腦天花板窗_

@民阿兹米说，他退休后在家，几乎天天都听
到炸石场的噪音，住家围墙及门前沥青也开

始龟裂o

他说：每当炸石时，屋顶及天花板都感受到振
动，炸石活动不定时，有时一天两次,有时隔天

炸~"次�'.

"以k只是听到声音，现在是感受到震感。"

涉

及

公

司

不

irr统士毛月州议员助理韩旦说，双威士毛
,月镇毗邻的炸石场面积达120亩，在里

面采石的公司不止居民所知道的2间，但有

多少间持有采石准证，多少间非法采石，只

有州政府知道。

他说，根据州政府纪录，整个乌冷地区有

11间采石公司在运作，采石地点只有3个，

即加蕉路(Jalan Sungai Lalang)、加影

金山岭（Kajang Perdana)'后面以及双威

士毛月镇，每年采石收入超过2000万令吉。

"这2000万令吉是在州政府监督下才有的

收入，若没监督，可能收入少了也没人知

道。"

i也指出，双威士毛月镇其中一间采石公司
的准证,甚至长至2026年。

他认为，州政府必须严厉监督采石公同的

运作，以避免人民受罪，州政府又亏钱。
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t面积120亩的炸石厂，是

由数间不同公司在运作。
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—阿兹米指住家前

面的沥青也裂了。
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_接<;[:说居民住奥雲
前面的炸石

场目前有两家公司在运作，其

中一间公司曾与居民协商，周

六周日及公共假期不会炸石，

及会控制噪音及灰尘问题，起

初炸石要进行前，�石厂也会通

知居民，可如今什么协商都没

了，也没通知居民相关炸石活

动。

据他向加影市议会了解，有

关炸石厂持有准证，但他强

调，居民要的是当局的监督工

作，确保炸石活动不会影响居

民o

° "居民洗完车一小时就有灰
尘，住家完全不敢开门窗，也

有小孩子患上呼吸道疾病，居

.民什么投诉管道都做了，还未能

改盖情况 "

fi指出:石场毎周炸石三、四
次，近来炸石引起的振动越来越

强大，坐在家里天花板也会振+

动，D Villa有78间住家，已有5

家居民受不了搬走。

■阿茲米：住家围墙龟裂。

■

奥

玛

指

住

家

与

炸

石

厂

距

离

：约
t 500

I么、
|尺
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阿茲敏

m置_
Tj鎖

絨砂

拿公

督正

舞黨

選._
區行

補決

選定

(莎阿南is日讯）

公正党署理主席拿督

斯里阿兹敏阿里指

出，、该党相信砂州公

正党会在丹绒拿督州

选区补选上，做出理

智的决定。

"我们交给砂公正

党提呈建议。"

阿兹敏也是雪州大

臣。他今日出席在雪

州政府大厦礼堂举办

的州政府常月集会活

动后，询及砂州丹绒

拿督州选区补选时

说，砂州公正党曰前

发表文告，指会在近

曰内召开会议讨论，

相信他们在会议上，

会考量所有建议及做

出明智决定。'

阿兹敏相信全国大

选不会在近期举行，

更揶揄国阵不敢在近

期举行全国大选。

他说，目前距离

2018年还有一段时

间，他们（希盟）尚

未针对大选一时召开

会议（包括雪

州）。

针对土团党等

有意在下届大选

时要在雪州竞选

时，他说，他们

(雪州）对于任

何政党的建议，

都采取开明态

度o '

。"我们最大的
考量是要有胜

算，只要任何政

党有信心可以胜

出，我们都会接

受。"
■所有出席的公务员在出席雪州政府的常月集会活

动时，全体也参与公务员宣读宣言的仪式。
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大臣：涉及龐大撥款

莎體育館或增維修項目
(莎阿南16日讯）雪州大臣

拿督斯里阿兹敏阿里指出，莎

阿南室内体育馆维修工程仍在

进行中，涉及拨款庞大，一旦

有任何需要再增加新的工程项

目。 ■

他今早出席在雪州政府大厦

礼堂举办的州政府常月集会活

动后说，莎阿南室内体育馆的

维修工程，是由莎阿南市政厅

负责，维修工程迄今也在进行

中。

的拨款也相当的庞大，如果有

需要，我们还会持续的增设维

修工程。"

出席者包括雪州秘书拿督莫

哈末阿敏、州财政拿督诺丁、

高级行政议员拿督邓章钦、雪

州行政议员达罗雅、雪州各政

府机构官员等。�<

针对雪州于1月1日开始推动

的禁保丽龙和全日化无塑料袋

曰活动，尤其是针对商家目前

所征收的20仙收费时，雪州大

臣也强调该20仙是由商家收

取，并不是雪州政府。

他说，掌管旅游、环保、绿

色能源及消费人事务的雪州行

政议员黄洁冰已发布文告，针

对此事做出说明和解释。

"根据黄洁冰所提呈的报

告，商家和民众的反应也相当

执列。"
y I y 0

推動禁保麗龍活動

他说，当局于去年进行多项

维修工程配套招标，涉及维修

的项目很多，包括观众席的椅

子更换、屋顶及厕所等。

"当局没有疏忽莎阿南室内

体育馆的维修工程，因为涉及

■阿兹敏阿里（左）为雪州州秘书部门的短片主持推介礼，右

起是话丁和莫哈末阿敏。

Page 1 of 1

17 Jan 2017
China Press, Malaysia

Author: No author available • Section: Central • Page: C3 • Printed Size: 212.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 4,182.00
PR value: MYR 12,546.00 • Item ID: MY0028203132

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



阿兹敏：讨厌"贪污"

坚决不推行一马援金
根据《：马来西亚前锋报》

报道，土团党名誉主席马哈迪

上肩在该党推介仅達上宣称，

若政策薷要，：及对党执政后将

继续发放"藉援助金。"：：！:

首相拿耆斯.里纳：吉砟牙更,

丙此嘲讽弯赠迪立_复士是

大马u-转冠军。

出席嘉括州秘.书拿#.

莫哈末阿敏和财政爾拿督诺

丁。

未讨论砂州补选

针对砂州即将迎来补选一

事，阿兹敏回应'目前仍是已

故砂州首长丹_ 哀悼

期，因此高未讨论#遭集盧，

惟此事*终将交由备霄#正党

商议n

他补充.，_砂_州议会至今

仍未发出正走舜.函.给选委会_。

(莎阿南16日讯）.人民公正党

：署理主席拿督斯里阿兹敏阿里

今日态度強被指.，他始麥认为

—个马来西亚人、民#助金

(BRIM)计划是:,"#f贿1，他

.二 .讨厌"贪污丨，也II决〈支持

⋯推行该计划。

1:V. *他也针对媒体之前(5报道

每，前首相敦马哈塘長生对

BI11M的说法是："如.有必要"

」才继续，:而且会以机_构管理方

式发放，让该计划的推行更为

透明.，而不是由政洽人物插手

处、理°

"为何马哈迪当对相关言论

没有获得拫道？而且，他也强

7调BRIM绝不能纳人竞选宣言

"：：.由。"

'阿兹敏阿里也是雪兰莪州

务大苗。他今早出席肯州常月

会议后受询时，这样回应。

阿兹敏认为大选没有这么早进行_>

无迹象显示大选近
1阿i敏K里认为.大选.没有S么卑进苻.，:马来却告.

.知今年是犬选年，他反向，"你又懂？罗丝玛告诉你的

吗？目前未有迹象显示即将要大选，因此相信大选会再拖延-

—段时闻0"�,

他更W揄道，_阵如4不敢进行大选彳，_此预计大蓄会二

落在2018:年才举行。：：

针对马IS迪建议反对党应组成人庶阵线，阿兹敏认为，

'：此建钗牙于两天提出::"桐此-述t时间.去商议』
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鄉區部秘書長涉貪案

料不再扣查其他人
称，主要是调査阿里夫

在2005至2007年在雪州

政府服务期间，使用职

权购得包括商业地在内

的10块土地，反贪会是

到雪州发展局搜集相关

的官方文件。

反贪会相信这些土

地是嫌犯在2005年任梳

邦再也市议会主席，以

及2007年出任雪州财政

官员时期获得的。

反贪会是于本月

4日扣查涉嫌直接把工

程颁给承包商和供应商

从中获利的阿里夫，他

的两名儿子涉嫌担任中

间人，出面与承包商等

会面和收藏贼款，3人

分别在本月10和15日获

释。

反貪會到多部門捜證
消息透露，反贪

会是分组对此案展开调

查，分别调查公务员涉

贪和私人界涉贪的案

件。

阿里夫父子

3人获释

随着阿里夫父子在

被扣11天获释后，消息

称，反贪会现阶段不会

再扣查其他人，而是根

据搜集回来的文件进行

分析。

至于反贪会造访雪

州发展局，反贪会消息

(布城16日讯）反

贪污委员会今日马不停

蹄的前往乡村及区域发

展部、雪兰莪发展局和

土地局等机构收集文件

和证物，以便对乡区部

秘书长拿督莫哈末阿里

夫涉贪的案件展开深人

调査。

据了解，反贪会今

日一早就前往乡区部领

取一些辅助资料，反贪

会早在阿里夫父子被延

扣期间就前往搜证，今

天只是领取一些辅助和

缺欠的文件和资料。
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旗下水务资产脱给雪州政府，全面

撒离水务领域，并在太年先后以4

亿4650万5690令吉和2亿1000万令

吉现金'全购收购种棺公司Danum

Sinai�私人有限公司和TRTPT,C公司

(TRrPLC，5622，主板建筑组）的全

都股权，进军种植和产业领域。

不过，商业高峰在2014年11

月宣布以15亿5千530万令吉现金将

商业高峰是在2014年1月与泰

国水务局签署为期3年的备忘录，

展开人才交换计划来增強彼此关

系，其中涵盖各环节的培训及增強

员丄技术及文化及运动项目上的交

流n

商業高峰棄泰水務合約(吉降坡16日讯）商业高峰

(I'UNCAK，6807，主板建筑组)撤出

水务领域，与泰国水务局的3年备

忘录也在期满后不再续约。

该公司发文告表示，与泰国水

务局的备忘录在今年1月15日后届满
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手機遭駭廣傳1MDB言論
州大臣拿督斯里阿兹敏阿

里因不满国会公共账目委

员会针对一马发展公司的

调査报告，在1972年官方机

密法令下，被列为官方机密

文件，要求高庭谕令首相拿

督斯里纳吉、国家总稽查司

丹斯里安比林和政府，解密

总稽查署针对一马发展公司

(1MDB)弊案所展开的稽

查报告申请。

他也供出一名友人身

分，并怀疑是对方所为，此

案有待警方展开调查。

機主報警促查

关一马发展公司个案的言论

遭广传，而且是发自他的手

机号码。

他到中央警局报警，声

称怀疑手机通讯软件遭骇人

滥用，或冒用他的名义使用

手机通讯软件，在多个群组

中广传敏感言论。

上述短讯内容是有关雪

(美里16日讯）男子

怀疑手机通讯软件遭骇人

和广传一马发展有限公司

(1MDB )的敏感言论，他

担心遭受法律对付，主动报

警求查。

这位50多岁的友族男

子昨晚8时30分，在手机通

讯软件多个群组发现一则有
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